

Your Excellency

I urge you to drop all charges against the El Hiblu 3 and close the case.

These youths, two of whom were just 15 and 16 years old at the time of the alleged incident, could be jailed for life for opposing their return to suffering and torture in Libya. Yet there is little to no evidence to support the serious charges against them.

The youths had acted as interpreters on the El Hiblu, an oil transporter, to help preserve their lives and those of their fellow passengers after they were rescued at sea.

They have been through grave hardship and trauma. Deliver justice: drop the charges, close the case.

Yours sincerely

閣下：

我敦促您撤銷針對 El Hiblu 三人組的所有指控，並結束這起案件。

這些青年在遭控訴的事件發生時，其中兩位分別才 15 歲和 16 歲，三人卻可能被判處終身監禁，只因為他們反對被遣返至會對難民施暴與施以酷刑的利比亞。然而，幾乎沒有任何證據可以證明他們所遭受的嚴厲指控為事實。

這三名青年在油輪「El Hiblu 號」上擔任翻譯，以挽救他們自身和其他海上獲救者的性命。

他們已經歷了嚴峻的苦難與創傷。請為他們伸張正義——撤銷指控，結束案件。

敬此